

## 航機宣導廣播—伊波拉病毒感染

### 1. 英文稿：

Ladies and gentlemen:

An ongoing Ebola outbreak has been occurring in West Africa. Please avoid nonessential travel to the affected areas. If you decide to visit the affected areas, please practice good personal hygiene and avoid all direct contact with patients and sick animals. Upon your arrival in Taiwan, if you have experienced symptoms such as fever, vomiting, diarrhea or rash, please notify Taiwan CDC's quarantine officer at the airport immediately. Moreover, please monitor your health for 21 days after arrival. If you develop above-mentioned symptoms, please call the toll-free hotline 1922(or 0800-001922), put on a mask, seek immediate medical attention and inform the doctor of any recent travel and exposure history. Thank you for your cooperation.

(55 Sec.)

### 2. 中文稿：

各位女士、先生：

因應西非地區發生伊波拉病毒感染疫情，請您避免前往該流行疫區，若需要前往該地區，請落實個人衛生與手部清潔，切勿接觸生病的人或動物。入境時，如出現發燒、嘔吐、腹瀉、皮膚出疹等症狀，請立即通知疾病管制署機場檢疫人員，並配合相關檢疫措施。返國後請自主健康管理 21 天，如出現前述症狀，請立即撥打免付費防疫專線 1922(或 0800-001922)，並請戴上口罩、避免接觸他人，儘速就醫且告知醫師您的旅遊史及接觸史。謝謝您的合作！

(45 秒)